

Փերչենկո Գ. Ն., Նիկոլաև Ա. Վ., Հաբարյանյան Բ. Ն., Շամիրով Ա. Կ. Փորձարարական թարախային վերբերի լավացման ձևաբանական առանձնահատկությունները ալգի- պորի ծածկի տակ	7
Վզմայլով Գ. Գ., Կալեն Օ. Ս., Օրենբուրգ Պ. Յա. Հետվերահատական վերբերի ռեզենսերա- ցիայի գնահատման նոր մեթոդը	12
Մկրտչյան Ս. Լ., Ալեքսանյան Բ. Ա., Արաբադյան Է. Ա., Մխիթարյան Վ. Գ. Լիպիդային գերօքսիդացման ազդեցության կարգավորումը իմոբիլիզացիոն ստրեսի պայման- ներում Ադրենոկոնցիտոսների ազոնիստների և անտադոնիստների ազդեցությունը լիպիդային գերօքսիդացման և ՆԱԴՖ-ի ցիտոխրոմ-С-ռեդուկտազայի ակտիվու- թյան վրա առնետների լյադդի միկրոսոմներում	17
Մկեմանյան Մ. Մ. Սպիտակ առնետների մոտ ակուտակ ստրեսի պայմանում, բիրոբիա- կան որոշ ցուցանիշների դինամիկ տեղաշարժերը արյան պլազմայում և էրիթրոցիտ- ներում, կախված կենդանու սեռական պատկանելությունից	21
Վերչնիկա Ս. Վ., Ալեքսանդրով Ս. Ն., Գալարևա Ա. Վ., Բեսսուդ Ն.Ն. Իոնիզացնող ճառագայթների ազդեցությամբ առաջացող սրտային և թոքային գործունեության խանգարման ֆարմակոլոգիական շտկումը	29
Զառացյան Ա. Կ., Փաշինյան Ս. Ա., Մանուկյան Ս. Ա. Որոշ նյութերի (ածխածին հիմքի վրա) կենսաբանական համատեղելիության որոշումը	34
Այվազյան Վ. Պ., Հետմալվանտացիոն շրջանի համեմատական ռենտգենոլոգիական դինամի- կան ոսկրային մեծ դեֆեկտները ոսկրով և ոսկրային մատրիքսով փոխարինելու ժամանակ	39
Աֆանասև Յու. Ի. Նազդին Վ. Ի., Վալյով Յու. Տ., Բախշինյան Մ. Ջ., Վեդերնիկով Ն. Վ., Կասալազով Գ. Ա. Արյան գերը իմուն համակարգի խթանման պրոցեսում մեթիլոն- տինոատի ազդեցության պայմաններում առնետների մոտ	44
Հովհաննիսյան Ա. Ս., Զադացալանյան Ի. Ա. Ֆուրոմեզանի և կլատերոնի որոշման եղա- նակը մեղում և արյան շիշուկում in vitro պայմաններում	49
Բարյալյան Ա. Ս. Դիստոպիայի ենթարկված երիկամի միզածորանի բնածին օբստրուկ- նաթթվի և ԳԱԿԹ-ի քանակական փոփոխությունները հարվահանազնոված առնետ- ների ողնուղեղում	52
Մեծյանյան Լ. Մ., Միհայանյան Ռ. Թ., Պետրոսյան Մ. Ս., Վաղանյան Գ. Գ. Լիպիդային գերօքսիդացումը և ռ-տոկոֆերոլի պարունակությունը առնետների մոտ հարվա- հանազնովի թերֆունկցիայի պայմաններում	57
Նազարով Լ. Հ., Հակոբյան Է. Բ., Հովհաննիսյան Վ. Խ., Բաղդասարյան Ս. Գ. Պարապրոկ- տիտների բուժման արդյունքների լավացման ճանապարհները	61
Հովհաննիսյան Ս. Ս., Թարվեղյան Ն. Ա. Ոչ կլոստրիդիալ անաէրոբ ինֆեկցիայի մասնակ- ցությունը փափուկ հյուսվածքների թարախային պրոցեսների առաջացման մեջ	66
Ոսկանյան Ս. Ի., Անափիսյան Խ. Ա., Զաեգիրով Է. Հ., Հովհաննիսյան Վ. Հ., Ոսկանյան Վ. Ս. Մեխանիկական դեղնախտով հիվանդների լեղու բիրոբիական կազմի որոշ ցուցանիշներ	69
Բարյալյան Ա. Ս. Դիստոպիայի ենթարկված երիկամի միզածորանի բնածին օբստրուկ- ցիաների վիրաբուժական տակտիկան երեխաների մոտ	72
Յազարով Ա. Ս., Կազ Վ. Ա., Դամանյան Դ. Գ. Սիմպլաստ ապուդոման որպես թորի նեյ- րոէնդոկրին ուռուցքի տարբերակ	76
Առատումյան Ս. Ա. Քարամյան Ա. Կ., Համբարձումյան Ա. Մ., Հաբարյանյան Ռ. Ա., Շանեգադյան Ժ. Ս. Որովայնի խոռուի օրգանների հիվանդությունների ախտորոշ- ման պոլիֆլուորոգրաֆիկ, էնդոսկոպիկ և սկանոգրաֆիկ մեթոդները	81
Պառզյան Է. Մ., Ստեփանյան Ա. Վ. Բրոզեն ամինների վիճակը վեգետատիվ անթոնային պարոքսիզմներով և ուղեղի անոթների հիպերտոնիկ կրիզներով հիվանդների մոտ	86
Նզանյան Գ. Ա., Հաբարյանյան Վ. Մ., Վիրաբյան Տ. Լ., Դաբրինյան Գ. Ժ., Վիրաբյան Լ. Տ. Գաստրոդուոդենալ պաթոլոգիայով պարբերական հիվանդությամբ հիվանդների ստամոքսահյութում կատեխոլամինների խտությունը և ստամոքսի լորձաթաղանթի ազոններգիկ կառուցվածքի վիճակը	89
Նուզգարյան Մ. Վ., Հովհաննիսյան Վ. Հ. Հաշորդական վերլուծության մեթոդի կիրառումը կլինիկական հոգեբուժության մեջ	95

ՌԵՅԵՐԱՏՆԵՐ

Վաղանյան Ա. Վ., Ռադյան Յու. Ա., Աթերոսկլերոզի ժամանակ որոշ անոթներում ստրուկտուրային փոփոխությունների հետազոտումը ռենդենյան ճառագայթների զիֆրակցիայի մեթոդով	102
Ստամբուլյան Ե. Գ., Սաֆյան Ի. Լ., Ապրիսյան Է. Ա. Հակական ՍՍՀ-ում օջախային տուբերկուլոզի դիմադրական 12 տարվա ընթացքում	102

С О Д Е Р Ж А Н И Е

Берченко Г. Н., Николаев А. В., Арутюнян Б. Н., Шамилов А. К. Морфологи- ческие особенности заживления экспериментальных гнойных ран под по- крытием альгипора	7
Измайлов С. Г., Кочнев О. С., Оренбуров П. Я. Новый способ оценки регенерации послеоперационных ран	12
Мкртчян С. Л., Алексанян К. А., Араратян Э. А., Мхитарян В. Г. Адренергическая регуляция перекисного окисления липидов при иммобилизационном стрессе. 1. Исследование действия агонистов и антагонистов адреноре- цепторов на липоперекисление и активность НАДФН-цитохром С-редук- тазы в микросомах печени крыс	17
Мелконян М. М. Половые различия в динамике сдвигов некоторых биохими- ческих параметров плазмы и эритроцитов белых крыс в условиях аку- стического стресса	21
Вершинина С. В., <u>Александров С. Н.</u> , Губарева А. В., Бессонов Н. Н. Фармако- логическая коррекция нарушений сердечной и легочной деятельности после воздействия ионизирующего излучения	29
Зарацян А. К., Пашинян С. А., Манукян С. А. Определение биосовместимости не- которых материалов на основе углерода	34
Айвазян В. П. Сравнительная рентгенологическая динамика постимплантацион- ного периода при замещении больших костных дефектов костным мат- риксом и костью	39
Афанасьев Ю. И., Ноздрин В. И., Волков Ю. Т., Бахшиян М. З., Никифоров С. А., Ведерникова Н. В., Косолапов Г. А. Роль нативной крови в сти- муляции иммунитета метилретиноатом у крыс	41
Оганесян А. С., Джагацпнян И. А. Всасывание, метаболизм и выделение некото- рых биологически активных четвертичных аммониевых соединений (со- общение 1)	49
Баблоян Р. С., Ерицян Л. Н., Худавердян Д. Н. Изменение содержания ГАМК, глутаминовой и аспарагиновой кислот в спинном мозге паратиреопривных крыс	52
Межлумян Л. М., Минасянц Р. Т., Петросян М. С., Варданян Г. Г. Перекисное окисление липидов и содержание α-токоферола у крыс при гипофункции околощитовидных желез	57
Назаров Л. У., Акопян Э. Б., Оганесян В. Х., Багдасарян С. Г. Пути улучшения результатов лечения парапроктита	61
Оганесян С. С., Тарвердян Н. А. Участие неклоностриальной анаэробной ин- фекции в гнойных процессах мягких тканей	66
Восканян С. Е., Аналиссян Х. А., Оганесян В. Г., Джангиров Э. А., Восканян В. С. Некоторые показатели биохимического состава желчи у больных механической желтухой	69
Баблоян А. С. Хирургическая тактика при врожденной обструкции мочеточника дисопропанной почки у детей	72
Ягубов А. С., Кац В. А., Думанян Д. Г. Симпластная апудома как вариант ней- роэндокринной опухоли легкого	76

Арустамян С. А., Карамян С. К., Амбарцумян А. М., Арутюнян Р. А., Шахназарян Ж. С. Комплексное полифлюорографическое, сканографическое, эндоскопическое исследования в диагностике заболеваний органов брюшной полости	81
Геворкян Э. М., Степанян А. В. Сдвиги в содержании биогенных аминов у больных с вегетососудистыми пароксизмами и гипертоническими мозговыми кризами	86
Еганян Г. А., Арутюнян В. М., Вирабян Т. Л., Дарбинян Г. Ж., Вирабян Л. Т. Концентрация катехоламинов в желудочном соке и состояние адренергических структур слизистой оболочки желудка у больных периодической болезнью с гастродуоденальной патологией	89
Худгарян М. В., Оганесян В. О. О применении метода последовательного анализа в клинической психиатрии	95
Туманян Н. А. О реабилитации студентов, страдающих нервно-психическими заболеваниями	99

РЕФЕРАТЫ

Вартанян А. В., Рапая Ю. А. Исследование структурных изменений в некоторых сосудах при атеросклерозе методом дифракции рентгеновских лучей	102
Стамболцян Е. П., Сагоян И. Л., Апресян Э. А. Динамика очагового туберкулеза в Армянской ССР за 12 лет	102

CONTENTS

Berchenko G. N., Nikolayev A. V., Huroutyunian B. N., Shamilo A. K. Morphologic Peculiarities of the Adhesion of Experimental Purulent Wounds under Algipor Covering	7
Izmailov S. G., Kochnev O. S., Orenburov P. Ya. New Way of Estimation of the Postoperative Wounds' Healing	12
Mkrtchian S. L., Alexanian K. A., Araratian E. A., Mkhitarian V. G. The Lipid Peroxidation Adrenergic Regulation in Immobilisation Stress. 1. In Vivo Investigation of the Adrenoreceptors Agonists and Antagonists Effects on the Lipoperoxidation and NADPH-Cytochrome C-Reductase Activity in the Rat Liver Microsomes	17
Melkonian M. M. The Sex Dependent Changes in Some Biochemical Parameters of Albino Rats Plasma and Erythrocyte Membranes under the Acoustic Stress Conditions	21
Vershina S. F., Alexandrov S. N., Goubareva A. V., Bessonov N. N. Pharmacologic Correction of the Cardiac and Pulmonary Activities after the Effect of Ionizing Radiation	29
Zaratsian A. K., Pashinian S. A., Manoukian S. A. Determination of Biocompatibility of some Materials on the Carbonic Basis	34
Ayvazian V. P. The Comparative X-Ray Dynamics of the Postimplantation Period When the Large Bone Defects are Replaced by Bone Matrix and Bone	39
Afanasjev Yu. I., Nosdrin V. I., Volkov Yu. T., Bakhchinian M. Z., Nikiforov S. A., Vedernikova N. V., Kosolapov G. A. The Role of the Native Blood in the Immunostimulation by Methylretinoate in Rats	44
Hovanesian A. S., Djaghatspanian I. A. The Method of Determination of Fubromegan and Quateron in the Biologic Material in vitro (Report 1)	49
Babloyan R. S., Eritsian L. N., Khudaverdian D. N. The Quantitative Changes of CABA, Glutamic and Aspartic Acids in the Spinal Cord of Parathyroidic Rats	52
Mejlumian L. M., Minassian R. T., Petrossian M. S., Vardanian G. G. The Lipid Peroxidation and the Content of α -Tocopherol in Hypofunction of Parathyroid Glands	57

<i>Nazarov L. U., Hakopian E. B., Hovanesian V. Kh., Baghdassarian S. G.</i> The Ways of Improvement of the Paraproctitis Treatment	61
<i>Hovanesian S. S., Tarverdian N. A.</i> The Anticipation of Nonclostridal Anaerobic Infection in the Purulent Processes of the Soft Tissues	66
<i>Voskanian S. Ye., Anaplossian Kh. A., Djangirov E. A., Hovanesian V. H., Voskanian V. S.</i> Some Indices of Biochemical Composition of the Bile in Patients with Mechanical Jaundice	69
<i>Babloyan A. S.</i> Surgical Tactics in Congenital Obstruction of Ureter in the Dystopic Kidney in Children	72
<i>Yagubov A. S., Kats V. A., Dumanian V. A.</i> Simplast Apudoma as a Variant of the Lung Neuroendocrine Tumor	76
<i>Aroustamian S. A., Karanian S. K., Hambartsumian A. M., Haroutyunian R. A., Shahnazarian Zh. S.</i> Polyfluorographic, Scanographic and Endoscopic Studies in Diagnosis of Diseases of the Organs of Abdominal Cavity	81
<i>Gevorkian E. M., Stepanian A. V.</i> The Shifts of Biogenic Amines in Patients with Vegetovascular Paroxysms and Hypertensive Cerebral Crises	86
<i>Yeghyan G. A., Haroutyunian V. M., Virabian T. L., Darbinyan G. Zh., Virabian L. T.</i> Concentration of Catecholamines in the Gastric Juice and the State of Adrenergic Structures in the Stomach Mucous Membrane in Patients with Periodic Disease with Gastrointestinal Pathologies	89
<i>Khudgarlan M. V., Hovanesian V. H.</i> On the Application of Successive Analysis in Clinical Psychiatry	95
<i>Toumanian N. A.</i> On the Rehabilitation of Students, Suffering from Nervous-Psychic Diseases	99

S U M M A R I E S

<i>Vardanian A. V., Ropyan Yu. A.</i> The Study of some Structural Changes in Vessels in Atherosclerosis by the Method of X-Rays Diffraction	102
<i>Stamboltsian Ye. P., Sagoyan I. Z., Aprelian E. A.</i> Dynamics of focal tuberculosis in the Armenian SSR during 12 years	102